

English

## **About IDnow**

With its Identity Verification-as-a-Service (IVaaS) platform, IDnow has set out to make the connected world a safer place. The unmanipulable identity verification is used across industries conducting online customer interactions that require a high degree of security. IDnow is able to securely check the identities of more than 7 billion customers from 195 different countries. By using artificial Intelligence to check security features on ID documents, the solution can reliably identify forged documents from all over the world.

IDnow covers a wide range of use cases within regulated sectors in Europe as well as for entirely new digital business models worldwide who want to add an extra level of security to their product in order to protect their customers. The platform allows the identity flow to be adapted to different regional, legal, and business requirements on a per-use case basis.

IDnow is supported by venture capital investors Corsair Capital, BayBG, Seventure Partner, G+D Ventures, and Jet A as well as a consortium of renowned business angels. Leading international companies from various industries such as Bank of Scotland, BNP Paribas, Commerzbank, eventim, Raisin, Sixt, solarisBank, Telefonica Deutschland, UBS, wefox, or N26 trust in IDnow's solution.

Deutsch

## **Über IDnow**

Mit seiner Identity Verification-as-a-Service (IVaaS)-Plattform hat sich IDnow zum Ziel gesetzt, die vernetzte Welt sicherer zu machen. Die unmanipulierbare Identitätsüberprüfung wird branchenübergreifend bei Online-Kundeninteraktionen, welche ein hohes Maß an Sicherheit erfordern, eingesetzt. IDnow kann die Identitäten von mehr als 7 Milliarden Kunden aus 195 verschiedenen Ländern sicher überprüfen. Durch den Einsatz künstlicher Intelligenz zur Kontrolle von Sicherheitsmerkmalen auf Ausweisdokumenten, können gefälschte Dokumente aus der ganzen Welt zuverlässig und schnell überprüft werden.

IDnow's Portfolio deckt ein breites Spektrum von Einsatzmöglichkeiten innerhalb regulierter Branchen in Europa sowie für neue, digitale Geschäftsmodelle weltweit ab, die zum Schutz ihrer Kunden ein zusätzliches Maß an Sicherheit implementieren wollen. Die Plattform ermöglicht, dass jede Lösung von IDnow individuell an den entsprechenden Anwendungsfall angepasst werden kann - je nach regionalen und rechtlichen Anforderungen.

IDnow wird von den Risikokapitalgebern Corsair Capital, BayBG, Seventure Partner, G+D Ventures und Jet A sowie einem Konsortium renommierter Business Angels unterstützt. Führende internationale Unternehmen aus verschiedenen Branchen wie die Bank of Scotland, BNP Paribas, Commerzbank,



eventim, Raisin, Sixt, solarisBank, Telefonica Germany, UBS, wefox oder N26 vertrauen auf die Lösungen von IDnow.